## Tseung Kwan O Government Secondary School – Open Days and S1 Admission Information Days 2025

## 將軍澳官立中學-開放日暨升中資訊日 2025

本校謹訂於 2025 年 12 月 12 日(星期五)及 12 月 13 日(星期六)舉行開放日暨升中資訊日,屆時本校將安排各項精彩活動,讓家長和小六同學親身體驗本校的校園生活及深入瞭解本校自行分配中一學位之詳情。歡迎各位家長、老師及同學報名參加。有關升中資訊講座的詳情和報名,敬請掃瞄下列二維碼,填妥《參觀回條》回覆,以便作出安排。

Our school will hold the Open Days and S1 Admission Information Days on Friday, December 12, 2025, and Saturday, December 13, 2025. During these days, various exciting activities will be arranged for parents and Primary 6 students to experience our campus life and gain a deeper understanding of the details regarding the allocation of Form 1 places in our school. Parents, teachers, and students are welcome to sign up and participate.

For details and enrolment of S.1 Admission Talk, please scan the QR code fill out the reply slip below.



https://forms.gle/MMtqp5i2hS9f5mBY7

如有查詢,歡迎致電 2704 0051 與榮聰老師或張國豪副校長聯絡。
For any enquiries, please feel free to contact Mr. WING Chung or Mr. CHEUNG
Kwok-ho (AP) at 2704 0051.